
 
На вниманието на: г-н Дончо Барбалов – заместник-кмет на Столична община 

 

Относно: Обществени консултации по Проект за изменение и допълнение на Правилата за приемане на 

деца в общинските самостоятелни детски ясли на територията на Столична община, приети с Решение № 

119 по Протокол № 49 от 15.03.2018 г. на Столичния общински съвет. 

 

 

Предложението ми е за детските ясли да има райониране по подобие на училищата. Това би намалило 

наплива на деца към точно определена ясла и би затруднило хората, които си сменят адресната 

регистрация само заради конкретна ясла, а в същото време деца, които наистина живеят  в близост до 

детското заведение не могат да се класират.  

Също така смятам, за не много честно деца от ОДЗ да продължават директно в градинска група, а такива 

в СДЯ да трябва да кандидатстват, като шансът да влезнат в определени квартали е доста малък. Може да 

се направи така , че точката от СДЯ да се дава само за кандидатстване в близки до въпросната ясла 

градини. По този начин ще се намалят и измамите, при които родители записват детето си (без то да я 

посещава) на ясла в Люлин/Кремиковци, за да може да вземе точка и после да го пратят в градина в 

някой друг квартал. 

 

 


